
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 22. marts 2018 stillet følgende spørgs-

mål nr. 732 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 732:  

”Anerkender ministeren, at en detaljeret kortlægning af legionella-tilfælde er en vital 

forudsætning for en effektiv og rationel bekæmpelse af sygdommen?” 

 

Svar: 

Jeg henviser til min besvarelse af SUU alm. del spørgsmål nr. 731. I svaret oplyser Sta-

tens Serum Institut, at de på et møde med flere styrelser i marts måned 2018 har vur-

deret, at legionella-området skal opprioriteres fremadrettet. Det blev derudover vur-

deret, at der er et behov for at skabe mere systematisk viden på området. De formelle 

rammer for dette arbejde drøftes stadigt.  

 

 

Med venlig hilsen 
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